
 

Referat af afdelingsbestyrelsesmødet d. 4. august kl. 19 i beboerlokalet 

Deltagere: Lise-Lone, Lisbeth, A.G., Connie, René, Knud og Tove 

 Punkter Beslutning og hvem, der 
handler herpå 

1.  Godkendelse af referat fra sidste møde Godkendt 

   

2.  Jubilæumsfest  

 Endeligt antal 43 voksne og 14 børn, melding til Slagter (bestille 60), indkøb af drikkevarer, 
kagebagning, vagt ved hoppepuden m.m. Her sendes besked ud til forældre om, at de på skift 
skal holde opsyn ved hoppeborgen, når vi får godkendelse i hus (som forhåbentligt godkendes 
til opstilling (afventer fortsat svar), mødetidspunkt om fredagen sendes rundt til bestyrelsen for 
at dække bord), kaffebrygning, opstilling af telt og hoppeborg, popcorn, slush-ice (René er 
slush-icemester), borde og stole fra kælderen køres over til beboerhuset om fredagen, så vi kan 
dække bord fredag, når teltet er på plads. 
Endelig aftale med teltudlejer. 

Tove sender besked ud 
om mødetid fredag og 
lørdag, når vi har 
endelige aftaler i hus. 
 
Kurt kører borde og stole 
over fra kælderen til p-
plads fredag (evt. stille i 
garage eller beboerhus, 
hvis nedbør) 
Kurt stiller gerne et 
ekstra køleskab evt. to op 
i beboerlokalet til 
drikkevarer og evt. 
overskydende mad 

3.  Indkøb af service til beboerlokalet  

 50 stk. flade, dybe, kagetallerkner, kopper og underkopper eller krus, serveringsfade/skåle? 
Bilka, Ikea? 4 stk. middagstallerkner Aida, Bilka kr. 59 

Lise, Lisbeth og Tove 
aftaler tidspunkt for 
bestilling 

4.  Farten på knallerter og el-løbehjul i beboelsesområdet  

 Hvis vi oplever, at der er for meget fart over feltet, er det bedste selv at stoppe op og snakke 
med vedkommende om det. 

 

5.  Afdelingsmødet d. 25. august i Nordvesthallen, First Floor 
 

 



 Mad og drikke, bestilling, indkøb m.m.  

Mødetid i Nordvesthallen: bestyrelsen mødes kl. 17 

 

Behandling af evt. indkomne forslag. 

        a) Præsentation af beboerlokalets renovering og udvidelse 

        b) Afstemning om beboerlokalets renovering og udvidelse 

        c) Forslag om ændring af ordlyd i råderetten om køkkener og bad: 

             
Forslag 1 . Tilføjelse til køkken i råderetskatalog 
 
Køkken: 

-          Køkkeninventar/låger skal holdes i neutrale farver som hvid, grå, naturfarvet finér 

-          Bordplader skal udføres i laminat eller træ i neutrale farver 

-          El-installationer skal opdateres i henhold til gældende lovgivning og krav og skal  

       opgraderes med ekstra sikringsgruppe 
  
  
Forslag 2 – Tilføjelse til bad i råderetskatalog 
 
Bad: 

-          Fliser skal holdes i lyse, neutrale farver med min. kl. 4 slidstyrke 

-          El-installationer skal opdateres i henhold til gældende lovgivning og krav 

-          Ændring af vand, afløb til håndvask udføres i henhold til gældende lovgivning og 

       krav 

Lisbeth bestiller 
smørrebrød, når vi 
kender antal deltagere 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Inspektøren forklarer, 
hvad pengene i 
budgettet bruges til ved 
afdelingsmødet i august 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



-          Fugtstyret ventilator med egen tænding/timer mv. (ventilator gives af afdelingen) 
 

        d)   Videreudvikling af punkt fra sidste afdelingsmøde om permanente læskærme på  

               altaner og terrasser 

        e)   Al autoarbejde foregår uden for boligområdet 

Det er muligt at udføre autoarbejde på asfaltområdet omkring 
garageanlægget/vaskehuset. Forudsætningen er, at det ikke er miljøskadeligt, og at 
man rydder op efter sig selv, og at det ikke efterlader spor 

 

        f) Fra Ronnie Nielson & Sabrina Lauridsen  
            Bytoften 51, 1. Tv.  
 
            Vores forslag lyder på, at der bliver bygget noget overdække, fx et skur, hvor  
            man kan stille scooter i tørvejr - ikke cykler, da de jo er heldige at have  
            cykelkælderen.  
            Måske et skur man kan låse af med sin nøgle til lejligheden. Det vigtigste er  
            bare at scooteren står i tørvejr  
   
        g) Fra Ronnie Nielson & Sabrina Lauridsen  
            Bytoften 51, 1. Tv.  
 

1. Rensning af tagene. Der falder mos ned på fliserne fra tagene som er træls af  
                      træde rundt i.  
 

2. I og med at viceværterne ikke fejer det væk (hvilket undrer mig), så har jeg  
       lånt kost af viceværten for at feje det væk foran vores opgang.  

                      Så hvis ikke boligforeningen vil rense taget, så vil jeg foreslå at viceværterne skal   
                      feje det væk indtil taget bliver skiftet  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tommy giver et overslag 
på, hvad et skur fx ved 
gavl-enden mod vest vil 
koste: mål: 3,5 x 8 meter, 
evt. skydedør 
X antal skure ved 
vestgavlen,  
Evt. få med ind over 
renoveringsprojektet i 
2027, overveje leje af 
plads i skuret…overveje 
begrænsninger i brugen 
til elcykler, ladcykler og 
el-scootere 
 
Tommy giver et overslag 
på, hvad en tagrensning 
kan koste, om det 
overhovedet af hensyn til 
tagets nuværende 



 
Forklaring til budget ved afdelingsmødet i august 
Afdelingens beretning (se bilag) 

beskaffenhed, vil være 
en god idé 
 
Begge overslag 
præsenteres til 
afdelingsmødet inden 
afstemning om 
forslagene 
 
 

6.  Opfordring til at stille op igen  

 Lisbeth, Lise-Lone, A.G. og Connie  

7.    

   

8.  Evt.   

   

   

9.  Næste mødedato:   

 Hvis behov for møde inden afdelingsmødet, så indkaldes der, ellers efterflg.  

 Afdelingsmøde i Nordvesthallen d. 25. august 2022  

 


